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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Justitie over het
opvragen van IP-adressen.
(Ingezonden 17 februari 2010)

1
Kent u het bericht «Krant weigert
ip-adressen lezers af te geven»?1

2
Is het waar dat Justitie de
Culemborgse Courant heeft gevraagd
alle verkeersgegevens van bezoekers
aan de site van de Culemborgse
Courant ten tijde van de rellen in
Terweijde vrij te geven? Zo nee, hoe
luidde dan het verzoek van
politie/Openbaar Ministerie (OM) aan
de Culemborgse Courant?

3
Bent u van mening dat een krant te
allen tijde verplicht is alle
datagegevens van verbindingen in
een bepaalde periode aan justitie ter
hand te stellen? Zo ja, waarom? Zo
nee, waarop is dan het verzoek van
politie/OM gebaseerd?

4
Deelt u de mening dat het veel te ver
gaat om alle bezoekers van een
website in een bepaalde periode als
kennelijke potentiële verdachten aan
te merken? Zo nee, waarom niet? Zo
nee, vindt u dan dat het verzoek van
politie/OM te ver gaat?

5
Deelt u de mening dat de
bescherming van de privacy van

burgers ernstig gevaar loopt wanneer
media hun ip-adressen verplicht
moeten opslaan en die zonder
concrete verdenking zouden moeten
afstaan aan politie/OM? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, op welke wijze
wilt u justitie weerhouden van het
vorderen van bedoelde gegevens?

6
In welke gevallen zou politie/OM
kunnen overgaan tot generieke
invordering van dataverkeer, zoals in
dit geval verzocht is?

7
Vindt u dat het blote feit dat iemand
in een periode een bepaalde website
bezoekt, kan rechtvaardigen dat de
ip-gegevens van die persoon kunnen
worden gevorderd? Zo ja, waarom?
Zo nee, bent u bereid de privacy van
internetgebruikers beter te
waarborgen dan nu kennelijk het
geval is?

1 Webwereld, 15 februari 2010
http://webwereld.nl/nieuws/65164/krant-
weigert-ip-adressen-lezers-af-te-
geven.html#source=sub3

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 5 maart
2010)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid
Thieme (PvdD) over het opvragen van
IP-adressen (ingezonden 17 februari
2010) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,

aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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